

Title (en)

Single shell seat with integrated upholstery and padding, and method of manufacturing it.

Title (de)

Einschaliger Sitz mit integrierter Wattierung und Polsterung und Verfahren zu seiner Herstellung.

Title (fr)

Siège monocoque à garniture et matelassure intégrées et son procédé de fabrication.

Publication

**EP 0100698 A2 19840215 (FR)**

Application

**EP 83401302 A 19830623**

Priority

FR 8212149 A 19820706

Abstract (en)

1. Vehicle seat comprising a shell (4), a decorative trimming (2), padding (1) interposed between the shell and the trimming, and inserts (5) and (6) integral with the shell and serving for fixing the seat to the vehicle, characterized in that the trimming (2), the padding (1) and the inserts (5) and (6) form an integral part of the shell (4), a securing fabric (3) being interposed between the padding and the shell.

Abstract (fr)

Siège de véhicule comportant une coque 4, une garniture décorative 2, une matelassure 1 interposée entre la coque et la garniture, et des inserts 5 et 6 solidaires de la coque et servant à la fixation du siège sur le véhicule. La garniture 2, la matelassure 1 et les inserts 5 et 6 font partie intégrante de la coque 4, un tissu d'accrochage 3 étant interposé entre la matelassure et la coque.

IPC 1-7

**A47C 7/18; A47C 3/12; B29D 27/04; B29C 17/07**

IPC 8 full level

**A47C 7/18** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47C 7/185** (2013.01)

Cited by

EP0314059A1; DE102010036798A1

Designated contracting state (EPC)

DE GB IT

DOCDB simple family (publication)

**FR 2529842 A1 19840113; FR 2529842 B1 19841221**; DE 3370439 D1 19870430; EP 0100698 A2 19840215; EP 0100698 A3 19850410;  
EP 0100698 B1 19870325

DOCDB simple family (application)

**FR 8212149 A 19820706**; DE 3370439 T 19830623; EP 83401302 A 19830623